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Registratiedatabank katten en honden  -  Stand van zaken

In 2019 hebben verschillende dierenasielen problemen ondervonden met de 
registratiedatabank voor katten en honden. Er waren onder meer praktische problemen.

1. Zijn er nog praktische problemen die de dierenasielen ondervinden voor de registratie 
van katten en honden? Zo ja, welke?

2. Is er tussentijds een evaluatie gemaakt omtrent de werking van deze databank? Zo 
ja, kan de minister die evaluatie bezorgen? Zo niet, waarom niet? Wanneer zal er dan 
wel een tussentijdse evaluatie gemaakt worden?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 368 van 21 januari 2021
van ELS STERCKX

1. Er werden door de dierenasielen verder geen praktische problemen gemeld. 
Sommige asielen ondervinden wel moeite met de registratie van katten omdat deze 
volledig digitaal moet gebeuren. Om de asielen daarin te stimuleren en ondersteunen 
gaf ik in 2020 een subsidie van €3000 aan elk asiel dat zijn werking maximaal 
digitaal, en dus professioneler, wilde organiseren. Ook in de toekomst zal ik via een 
subsidiesysteem streven naar professionalisme bij de dierenasielen. 

2. Vragen over de werking van DogID/CatID worden door de dienst dierenwelzijn 
opgevolgd. Er is zeer regelmatig contact tussen de dienst en de dienstverlener Zetes 
zodat eventuele problemen steeds snel worden opgelost. Men kan spreken van een 
permanente evaluatie en opvolging.


